

Referat af Skydeudvalgsmødet

onsdag den 22. marts 2017, 17.30 – 20.30

Afholdes hos DGI Nordsjælland, Frederiksværksgade 16, 3400 Hillerød
Mødet starter med let forplejning

Deltagere:

Peter Vester Fabrin, Svend Bodilsen, Andreas Gradischnig og Jørgen Busch.

Mødeleder: Dorthe Overgaard (kommer ca. 18.15)

Referent: Hans-Henrik Ellekær

Dagsorden:

1. Godkendelse af referat af mødet den 21. februar 2017
2. Tilføjelser til dagsorden
3. Afrapportering fra administrationen
4. Regnskabsopfølgning, herunder økonomisk status. Regnskab fremsendt.
5. Idrætsmøde den 30. marts
6. DGI formandsmøde 5. april
7. Skydebaneforeningen Nordsjællands årsmøde 20. april
8. Planlægning af Hanebjerg 22. april
9. Fokuspunkter
10. Eventuelt

1. Godkendelse af referat af mødet den 21. februar 2017

Referat: referatet godkendt.

2. Tilføjelser til dagsorden

Referat:

Johnny Kierstein fortalte om historisk gruppes arbejde med jubilæumsskriftet, der fejre 25 års nordsjællandsk skyttehistorie den 28. april.

Gittes mad til holdturneringen og Nordsjællandsmesterskabet skal aftales.

3. Afrapportering fra administrationen

Foreningsbesøg hos HSF Falcon historisk riffelforening, som ønskede sig flere DGI-stævner og turneringer, så de kunne skyde sammen med "almindelige" DGI-skytter.

Tommy Haun fortæller, at vi kan indbyde historiske våben at skyde med til vores turneringer og stævne, hvis vi vil. Jeg foreslår, at vi åbner for en historisk klasse på 200 meter og eventuelt også til geværræn.

Foreningsbesøg på Hanebjerg hos Jægerspris skytteforening. Mødte deres nye formand, som er aktiv pistolskytte og absolut interesseret i pistolskydning på landsdelsplan.

Foreningsbesøg hos Skyttelaugget Kongens Lyngby. De kommer tre mand til pistolterrænplanlægningsmøde og havde to mand på stationschefkursus.

Foreningsbesøg Hillerød Skytteforening. Talt med Steen Pico om pistolterrænstævnet i maj. Han vil gerne være med og har et fint netværk i andre foreninger.

Venskabsskydning Halland er under planlægning, jeg har kontakt til Michael F. Hansen og Gitte Thomsen. Jan Bay skal vende tilbage med om bussen er ledig.

Referat:

4. Regnskabsopfølgning,

Regnskabet 2017 er i gang og er medsendt.

Referat: Der blev spurgt til købet af projektoren, hvor skydningen har betalt halvdelen. Vi har ofte brug for en projektor og med flere kurser i støbeskeen, vurderede HH at vi kunne bidrage til købet.

5. Idrætsmøde den 30. marts

Indlæg fra Rune Fjord Marschall om Foreningsudvikling.
Skal vi have et andet indlæg?

Hvordan gør vi årsmødet fremadrettet og ikke tilbageskuende?

Referat:

*Henrik Søndergaard Møller deltager som gæst på mødet
Foreningsudvikling ved Rune Marschall
Tilbud fra DGI Vestjylland om deltagelse i skydeskole til august.
Snak om forslag til nyt klasseprogram Nordisk på 50 meter*

6. DGI formandsmøde 5. april

Er der punkter, der skal tages op på formandsmødet?

Referat:

*IT-systemer – hvad er status?
Klasseprogram – nyt forslag, hvor man kan være i to discipliner samtidigt og selv vælge fra stævne til stævne, eller måske endda skyde begge til samme stævne.*

7. Skydebaneforeningen Nordsjællands årsmøde 20. april

Referat:

*Erik Hammer fortsat DGI`s repræsentant, han er ikke på valg.
HH træder tilbage som kritisk revisor efter 6 år.*

8. Planlægning af lørdag den 22. april på Hanebjerg

Der er Nordisk program og lang dag med Projekt Ung.
Ramløse og Helsingør (på Saxegård) har åbent hus for jægere

Referat:

*Projekt Ung – klokken 12.45 nordisk 50 meter
Nordisk program 50 meter – klokken 11.00
Nordisk program 200 meter – klokken 9.30
Projekt Barn – klokken 11.00 på 200 meter
Vi invitere øst-landsdelene med til Projekt Ung den 22. april.*

9. Fokuspunkter

Referat:

Årsmødet den 20. maj, hvem skal inviteres?

Skydeudvalget plus skyttekonsulenten.

Forslag:

Flemming Sørensen, Skibby.

Jan Spangsberg, Farum.

9. Eventuelt

Referat:

Forplejning til Nsm 50-200 meter.

Gitte sørger for salg af forplejning på Hanebjerg ved holdturneringerne, holdfinalerne og NSM.

Hvordan gør vi med at forvalte forudbetalt mad, er der problemer med at udbetale direkte til Gitte?